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Per la senyora Presidenta s’obri la sessió amb els assumptes que figuren en l’orde
del dia:

1r.- Aprovació de l’acta de la sessió anterior: 20.desembre.2016

S’aprova per unanimitat dels membres assistents.

Tot  seguit  pren possessió  del  càrrec de Vocal  del  Consell  del  Districte  Est la
senyora Teresa Llopis Rambla, en representació de l’AMPA del CP Mare Vedruna, seguint
la fórmula prevista en el Reial Decret 707/1979, de 5 d’abril.

2n.- Informe de la Presidenta.

La senyora presidenta comenta, respecte a les passades festes de la Magdalenta,
que han sigut com més cíviques i més participatives, i invita els membres assistents a què
les valoren  i aporten  propostes  per  a  millorar,  si  és  possible,  les  de  l’any  que  ve.  A
continuació es detallen les següents:

-Enguany ha estat molt bé la zona de l’antic mercat del dilluns, en llevar la carpa
alemanya i posar en el seu lloc la fira alternativa. S’ha notat que hi ha hagut menys soroll
que en anys anteriors.

-La fira  alternativa d’enguany ha perdut  prou la  seua essència,  ni  tan sols es
podria qualificar com a artesanal.

-S’ha notat en falta i que podria exigir-se en les pròximes festes és que en la fira
alternativa posaren llista de preus, tant en les parades de menjar com en les de venda
d’articles.

-Encara que si que havien  servicis públics en la fira alternativa, pareix que no
estaven molt ben indicats, ja que costava trobar-los.

-En la Ronda de la fira alternativa, en Av. del Mar, hi ha hagut molt tràfic i poca
regulació policial, la qual cosa ha provocat situacions de perill per als vianants que per allí
creuaven.

-La ubicació de l’hostal del vi enguany, bé. Potser per la zona del Bulevard Vicente
Blasco Ibáñez, quant a neteja es referix, ha sigut deficient.

-En general, la neteja després de llevar les carpes ha sigut també deficient. Els
autoritzats a instal·lar les carpes, haurien de comprometre’s a netejar tota la zona ocupada
per les mateixes i l’Ajuntament per la seua banda controlar la fiança depositada per a estos
esdeveniments, en el cas de no deixar-la neta.

-Encara  que  hi  ha  una  normativa  reguladora  dels  decibels  permesos  en  les
actuacions en la via pública, concretament en la plaça de les Aules i plaça María Agustina
hi ha hagut aquestes festes un excés de soroll considerable.

-En el carrer Benicarló, enguany hi havia en 100 metres 6  colles. Ha sigut una
barbaritat el soroll que s’ha originat i la concentració de gent en este tram de carrer.

-S’haurien d’habilitar més espais d’aparcament de vehicles.

-Es  fan  massa  esdeveniments  i  activitats  en  esta zona  Est.  Potser  per  a  les
pròximes festes s’haurien de repartir entre altres zones de la Ciutat.

-En  vistes  al  pròxim  Congrés  Fester,  seria  interessant  que  participaren
historiadors, per a intentar que les festes foren menys comercials i més buscant les arrels
del passat, fent un poc de memòria històrica.

-Per part de la Junta de Festes, s’hauria de tindre en compte que hi ha col·legis
que poden arribar a superar el nombre màxim permés per a participar en el Pregó Infantil.
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-S’haurien de fer publicacions explicatives de cara a les festes de la Magadalena i
altres, a fi de fomentar la difusió de les mateixes.

3r.- Precs i preguntes

Intervé Rafel Pérez Sorlí. El senyor Pérez indica que, s’hauria d’aclarir i fer públic
el  suport  municipal  als  centres  educatius  de  primària  amb  jornada  continua,  per  a  la
realització d’activitats abans de les 17 hores, sense cost per a les famílies. D’altra banda,
també s’hauria  de dir  quelcom (en el  mateix  sentit)  en relació  als  centres públics  que
seguiran amb la jornada partida.

També s’hauria de saber si  l’horari  de realització de les activitats del Patronat
Municipal d’Esports( per exemple...)  s’adaptaria als nous horaris dels centres o seguirien
de la mateixa manera, per a ajudar els pares a prendre decisions sobre la jornada continua
en els centres, ja que la informació donada es fonamenta en suposicions de futurs canvis.

Intervé Teresa Llopis Rambla. La senyora Llopis comenta que en la contornada
del CP Mare Vedruna i concretament pel carrer Guitarrista Fortea, hi ha molta brutícia i
excrements de gossos. S’hauria d’extremar més, si és possible, la neteja en esta zona.

I no havent-hi més assumptes que tractar s’alça la sessió, sent les vint-i-una hores
i cinquanta minuts,  estenent-se  d’ella  la  present  acta  firmada  per  la  Presidenta  i  el
Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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